

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- I** CAP. CV. Neque verbis exprimi, & fortasse vix mereri fidem potest; intrata protinus Germania, subacti Caninesfates, Attuarii, Bructeri, recepti Cherusci, & (vinam minus mox nostra clade nobilis!) transitus Visurgis:
- 2** penetrata vltiora. cum omnem partem asperitimi & periculotissimi belli Caesar vindicaret; in iis, quæ minoris erant discriminis, Sentium Saturninum, qui tum legatus patris eius in
- 3** Germania fuerat, præfecisset; virum multiplicem virtutibus, nauum, agilem, prouidum, militariumque officiorum patientem ac peritum pariter; sed eundem, vbi negotia fecissent locum otio, liberaliter lauteque eo abutentem; ita tamen, vt eum splendidum ac hilarem potius, quam luxuriosum aut desidem diceres. de cuius viri claro celebrique consularu prædiximus. Anni eius æstiuæ, vsque in mentem Decembrem producta, immanis emolumentum fuere victoriæ. Pietas sua Casarem, pæne obstructis hieme Alpibus, in urbem traxit: at turela imperii eum veris initio reduxit in Germaniam; in cuius mediis finibus, ad caput Lupiæ fluminis, hiberna digrediens princeps locauerat.
- I** CAP. CVI. Pro dii boni, quanti voluminis opera insequenti æstate, sub duce Tiberio Casare, gessimus! perlustrata armis tota Germania est. victæ gentes, pæne nominibus incognitæ. receptæ Cauchorum nationes. omnis